
Referat Generalforsamling Kirkholt Samvirke, 25/5-2024 

 

1) Valg af Dirigent 

Som dirigent Vælges: Janni Kristensen  

 

2) Formandens beretning: Da Martin har valgt at trække sig, giver næstformanden Jim Høybye 

beretningen: Denne berettes med, fortælling om det forgangne år. Bålhytte, grill, terrasse varmer. 

Der blev sat sider på bålhytten i efteråret. Og der snakkes om eventuelle ekstra sider.  

Der er sat hæk og denne blomstrer.  Der har som aktivitet været julehygge, hyggedag for klima, 

Loppemarked, et par arbejdsdage også. Der nævnes at flere gerne må deltage når gøres ting på 

hjørnet. Sommerfest. Og der snakkes videre om legeplads. Mødedeltagelse i Landsbyrådet af Janni 

og Ditte nævnes som flittigt.  Hjertestarter foreslås som noget der kunne sættes op. Joakim Daarbak 

tilbyder at donere strøm og forsikring til denne, så denne kan opsættes i nærområdet 

 

3) Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år:  

 

Da Margrethe, bestyrelsens kasser ikke er til stede aflægger Ditte, Bestyrelses medlem 

årsregnskabet. Dette godkendes,  

  

4) Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens forslag til kontingent for det kommende år.  

- Bestyrelsen mener at vi bør fortsætte med 100 kr. i kontingent pr. husstand.  

Kontingentet godkendes, og der foreslås at man uddeler flyers i postkasser for at erhverve 

medlemmer. Ditte og Laila tilbyder at uddele disse.  

 

5) Behandling af indkomne forslag: 

- Bettina Lindegaard foreslår at man laver en bod hvor medlemmer af foreningen og andre i 

området kan donere overskud fra egen avl i haven, til fordel for foreningen? 

▪ Hvis dette gøres, bør nogen have ansvaret for at holde denne bod pæn og 

ryddelig 

- Der foreslås ekstra ordinær generalforsamling, da der ingen steder i vedtægterne står hvornår 

indsendte forslag er rettidig indsendt. Andre punkter i vedtægterne ønskes også ændret.  

- Naturbælte på hjørnegrunden.  

-  

 

6) Valg til bestyrelsen:  

- Suppleant Maria Skibdal er på valg og ønsker genvalg:  Enstemmigt Valgt 

- Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer  

o Janni Kristensen og Henrik Pedersen er på valg og begge ønsker genvalg:  

▪ Begge er genvalgt Enstemmigt.  

 

- Stefanos Jensen og Laila Agathe Nielsen ønsker at stille op som bestyrelsesmedlemmer 

o Der stemmes For at Laila indtræder i bestyrelsen og grundet vedtægterne vælges 

Stefanos ind som Webmaster- Som kan inviteres til bestyrelsesmøderne. 



  

- Valg af Formand og næstformand, Martin Blauenfeldt ønsker ikke at stille op. 

o Jim Høybye ønsker at fortsætte som næstformand 

o Ditte Janne Kempfner opstiller som formand-  

Der blev stemt for dette.  

 

7) Janni Modtager kontingent fra # nye medlemmer, Disse skal gerne oprettes.  

Ditte Modtager Adresse detaljer på de nye medlemmer.  


